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Morsum Magnificat special over :

Infodag F.A.N.C. op 17 december 2004:
De Meetpoorten en ook het

Illegaal radioactief materiaal dat mas-
saal in de afvalsector voorkomt.

- Instructies aan de afvalsector die masaal illegaal en zon-
der   vergunning, radioactief spul manipuleren.
- Walen zetten het F.A.N.C. onder druk.
- De schroothandelaars stellen eisen.
- Het huisvriendje van het F.A.N.C.

F.A.N.C.
Informatiesessie voor de schrootsectoren.
Alhoewel het een geheim is, kaderde deze infosessie helemaal
niet in het scenario van het Agentschap, daarom was de opmerking
van één van de aanwezigen (BIVO Brugge) geen misplaatste vraag
aan het F.A.N.C. : Waarom deze plotse haast ? Een vraag die
Manfred SCHRAUBEN wel kon, maar niet wilde  beantwoorden.
De Wet op het radioactief materiaal van 20.07.2001.
We begrijpen niet goed waar de problemen van het Agentschap
voor Nucleaire Controle (F.A.N.C.) liggen om de bestaande
wetgeving  ook in de sector van de afvalverwerking toe te passen
want de wetgeving is er.
Dat het absoluut nodig is dat men belet dat schadelijke
afvalstoffen, en niet op zijn minst radioactieve, in het milieu
terechtkomen staat als een paal boven water.
De installatie van “Meetpoorten”.
Dat er via het afvalcircuit enorm veel schadelijk materiaal wordt
aangeboden blijkt uit een actie van de Federale Politie milieu
(GDA - GDJ/GDB) die in augustus 2004 bij schroothandelaars in
Oost Vlaanderen plaats had, er werden een aantal problemen
vastgesteld. Bij één schroothandelaar werd heel wat meer
gevonden dan een ionische rookdetector. Het plaatsen van
Meetpoorten, ook meetportieken genoemd, is dus aan de orde.

De infodag.
Direkteur Generaal J.P.SAMAIN mocht, zoals dat in het stramien
en de “pikorde” van het F.A.N.C. past, de spits afbijten. De
directeur woont in Jurbise, spreekt wel Nederlands maar,  zoals
ze dat in de volksmond zeggen: “met haar op”, de top, de
administratie is immers overwegend franstalig.
Het is een publiek geheim dat het F.A.N.C., behalve aan het Radon
probleem, veel meer doet voor de Waalse PS vriendjes dan voor
Vlaanderen, dat zal later in dit artikel nog aan bod komen.
Na J.P.Samain was het de beurt aan Manfred SCHRAUBEN van de
dienst “Toezicht en Controle”  die waarschijnlijk J.P.Samain zal
opvolgen en zo ja,  waarvan de schroothandelaars, behalve zijn
op Duitse leest geschoeid Nederlands, het laatste nog niet gezien
hebben.
Geen klein <begin> foutje van de heer SCHRAUBEN.
Het is ook een publiek geheim dat het Agentschap de gevaren van
de zogenaamde radioactieve bliksemafleiders tegenover iedereen
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probeert te
minimaliseren,
niet op zijn
minst bij de
Gerechtelijke
instanties die
met dat dossier
<onofficieel ?>
bezig zijn.
Inzake  de
problematiek
van de zgn
“radioactieve
bliksemafleiders”
wat alle
sprekers één of
meerdere keren
in de mond
h e b b e n
genomen, wist
M A N F R E D
SCHRAUBEN te
vertellen, dat
het om bronnen
gaat met een
activiteit van 40
MB, nadien werd
door één man uit
de zaal de
o p m e r k i n g
gemaakt dat dit
een niet
onbelangrijke
vergissing was,
nogal wiedes,
want is in het
land der binden

“éénoog” niet de
Koning ?
Maar gelukkig zijn
er toch enkelingen
die tot nader order,
ongevraagd, van
hun democratisch
recht gebruik
maken om de
vesting aan de
Ravensteinstraat,
36 het radioactief
vuur aan de
schenen te leggen,
daarbij gestaafd
d o o r
bewijsmateriaal,
zoals hiernaast,
afkomstig van de
Franse A.N.D.R.A. (

zeg maar het Franse F.A.N.C. en niet op zijn minst van het IRE).
Hoe deskundig het F.A.N.C. alleen al op dat punt is, moet iedereen
voor zichzelf maar uitmaken, 40 Mb of 40 GB is een groot verschil.

De 1e grote flater (Schnitzer) van Herr
Schrauben :  er zijn bronnen van meer dan 37
Giga Becquerel !

Maximum 40 MB zegt het F.A.N.C. hier is het
toch tot 74 MB, dat is bijna het dubbele.

Kopie van origineel
document van het I.R.E.
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Is een periodiek dat

in principe maandelijks

verschijnt.  Het is totaal

onafhankelijk en

onderscheidt zich van

andere tijdschriften wegens

het dieper ingaan op het

“maatschappelijke”.

De belangen van de burger

staan aan de top, zonder

politieke  of andere

inmenging waardoor

onderwerpen behandeld

kunnen worden die elders

onvoldoende aan bod

komen.

Lid van de Unie
van de

Uitgevers van
de Periodieke

Pers
U.U.P.P.
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De Wetten.
Er is niets eenvoudiger dan  het
aframmelen van wetten, eerst
de Europese, dan de Belgische,

vervolgens deze van de
Gewesten en de chaos is
compleet, daarmee sla je
iedere aanwezige compleet uit
zijn lood, dat heeft een effect
zoals het “plat” spuiten van
een lastige patiënt in een
ziekenhuis.
Het weerleggen, aankaarten en
/ of ontzenuwen  van een
aantal zaken die door ANN
WERTELAERS werden
aangehaald, is  hier
onbegonnen werk.
Het F.A.N.C. heeft het KB
van 20.07.2001 om te
hanteren en daarmee
moet ze de illegale
manipulatie van
radioactief materiaal
aanpakken.
De meeteenheden.
De uitleg die omtrent de
metingen in Sv (Sievert)
en Ci  (Curie) werden
verstrekt, hebben de
chaos nog vergroot. Als
sommigen van de
aanwezigen na het
betoog van Mw
Wertelaars nog niet
“murw” waren, dan zijn
ze daar, zeker na het
ondeskundig  geleuter
over 1000 en meer µSv
(zonder aanduiding van
tijd), in geslaagd. Dat
was ook duidelijk na
afloop van de infomiddag
toen bleek dat het
overgrote deel van de
aanwezigen in de zaal op
de één op andere manier
op een illegale manier
bezig is, en niet op zijn minst
Indaver.

INDAVER : Meer dan 3
radioactieve alarmen
per dag en toch geen
vergunning voor het
manipuleren, verpak-
ken en tijdelijk opslaan
van radioactief materi-
aal !

INDAVER.
We hadden ons al afgevraagd, welk wetenschappelijk  gewicht
INDAVER hier in de schaal zou kunnen werpen, maar na enkele
minuten vernamen we uit de mond van  Hilde van LOENHOUT dat

INDAVER in feite op een schandalige en gigantische manier de
bestaande wetgeving systematisch met de voeten treedt.
Een betere aanzet voor het F.A.N.C. om bij Indaver meteen in
te grijpen en hun site onmiddelijk te sluiten is er niet !
Indaver zou 1000 à 2000 alarmen per jaar detecteren, in 2002
waren er 1110 en in 2003 is het radioactief alarm 1004 keer
afgegaan, er wordt daar dus meer dan 3 keer per dag,
radioactief materiaal gevonden en Indaver heeft GEEN
vergunning voor het bezit van radioactief materiaal !
Van Loenhout wist ook te
melden dat er in
Antwerpen een voorval

was met gevaarlijk
radioactief afval waarbij er
een dosissnelheid groter dan
(>) 10.000 Cps werd
gemeten, de dame vertelde
dat spontaan en op een wijze
alsof zij  een volleerd en ervaren  stralingspecialiste was, dit terwijl
INDAVER niet eens een vergunning heeft.
Nog meer <illegale> containers.
Maar  het verhaal is nog niet ten einde. Of het nog niet genoeg is
dat INDAVER geen vergunning heeft voor wat ze tot op heden
illegaal doet met radioactief afval, vraagt Hilde van LOENHOUT
tijdens deze infomiddag aan het F.A.N.C om meer capaciteit aan

containers voor opslag van radioactief materiaal !
Manfred SCHRAUBEN reageert : We gaan er geen Nucleaire Site

(Klasse I) van maken !!
Verwijten aan het adres van N.I.R.A.S.
Het lef van een aantal illegale verwerkers van radioactief
materiaal, waarvan er 2 zetelden in het “ F.A.N.C. Panel” van
de sprekers (van lef gesproken) is hier meerdere keren tot uiting
gekomen. Bedrijven die systematisch met radioactief materiaal
geconfronteerd worden en het om diverse redenen vertikken
om de wet (20 juli 2001) te respecteren, richten hier ook
verwijten naar het N.I.R.A.S.

Het N.I.R.A.S. zou te duur zijn, de procedure te ingewikkeld en

F.A.N.C.
We gaan van de
INDAVER afvalplaats te
Doel geen Nucleaire
afvalsite Klasse I ma-
ken

F.A.N.C.
Wij hebben de wette-
lijke mogelijkheden om
technische specifica-
ties op te leggen ....

Kortenberg : 24 februari 2004 : Ellen De Geest van Controlatom denkt
in deze Audi A3 (Leasing) een verpakking van 150L met Radium 226 te
mogen vervoeren. We zullen hier de resem overtredingen op het KB
van 20 juli 2001 en de ADR Klasse 7 niet vernoemen
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vooral  de administratie zou te veel
tijd in beslag nemen, dat werd
allemaal in detail en in het bijzijn
van de overheid uit de doeken
gedaan, het F.A.N.C. was aanwezig
en luisterde er naar.
N.I.R.A.S. wordt door bedrijven die
niet eens legaal werken op de
vingers getikt, van lef gesproken.

COBEREC stelt de Wet.
We kunnen de woordvoerder van
COBEREC (Baudouin MISSELYN) maar
op één punt bijtreden : “Wij willen
niet financieel opdraaien voor
andermans radioactief afval”, maar
voor het overige noteerden we de
dreigende taal : “Als het F.A.N.C.
meetpoorten verplicht dan haalt zij
de basis van de piramide van de
schroothandelaars onderuit en is er
helemaal  geen melding meer van
dat radioactief materiaal”.
COBEREC is resoluut tegen de
verplichting van het plaatsen van
meetportieken, tenzij er financiële
tegemoetkomingen zijn van de
overheid zegt Misselyn.
Tot onze grote verbazing is MANFRED
SCHRAUBEN, die voor dat soort
dreigementen zeer gevoelig is, bijzonder rustig gebleven,
gewoonlijk zegt M.Schrauben : “Het is ons beleid”, maar nu slechts
één hint  die waarschijnlijk niet door Mr MISSELYN werd begrepen:
“Wij hebben volgens de wet de mogelijkheid om de technische
bepalingen “op te leggen” en dat was duidelijk, Mr Misselyn
reageerde niet.
COBEREC is het overkoepelend orgaan van de schroothandelaars
en vertegenwoordigt door haar leden, 66% van de Belgische markt.
Materiaal  terugzenden naar verzender.
COBEREC vindt dat de
schroothandelaars de
mogelijkheid moeten hebben
om, wanneer zij radioactief
materiaal in hun installaties
vinden, dat terug te zenden
naar de leverancier.  Daarmee
is het F.A.N.C. het niet eens,
dan is er weer geen enkele
controle meer op dat
materiaal zegt Ann
WERTELAERS en daar heeft het Agentschap een punt.
COBEREC zegt dan weer dat het F.A.N.C. niet buiten haar
bevoegdheidssfeer, die gepubliceerd werd in het Staatsblad, mag
gaan.  Het laatste woord tussen het F.A.N.C. en COBEREC is dus
duidelijk nog niet gezegd.
Het huisvriendje van het F.A.N.C.
Waar men gaat langs nucleaire wegen, komt men soms het F.A.N.C
maar steeds vergezeld van Controlatom tegen.
 CONTROLATOM is een privaat bedrijf dat ressorteert in de groep
AIB-Vinçotte-Controlatom en wast haar handen al heel lang in de
wereld van de radioactiviteit.
Omdat het bij CONTROLATOM ook om “de poen” gaat is dat dan
ook hét belangrijkste.
Tijdens de infodag zijn de zgn radioactieve bliksemafleiders dikwijls
ter sprake gekomen dus vinden we het gepast om hier te kunnen
neerpennen dat CONTROLATOM één van de schuldigen  is dat die
zgn radioactieve bliksemafleiders nu tevoorschijn komen.
Al heel lang geleden, zelfs in het “vorige leven” van Luc
BAEKELANDT (Dienst regelgeving en vergunningen bij het F.A.N.C)
was Controlatom (Mr Coomans - Ryckaert - Delhove) op de hoogte
van de massale illegale plaatsingen van de zgn radioactieve
bliksemafleiders, maar CONTROLATOM sloot jarenlang, omwille van
de commerciële belangen, de ogen, niets gehoord, niets gezien.

Kortenberg 24 februari 2004 : Nog een zgn radioactieve bliksemaflei-
der bij de schroot. Rechts E.De Geest van Controlatom, 2e van rechts
haar collega. Uiterst links 2 agenten van de Politie Kortenberg in het
midden twee personen van het F.A.N.C.
Controlatom komt hier radioactief materiaal manipuleren, behalve
het feit dat ze ettelijke items van het KB van 20.7.2001 en de ADR
regels hebben overtreden, dragen niet eens de vereiste werkkledij.

Net zoals we tijdens de
infodag vernemen
werden lang geleden
(nog in de tijd van de
D.B.I.S.) controles
uitgevoerd bij firma “X”
door Jef Van Cauteren,
(de populaire figuur van
de infodag) maar zoals
we hoorden ligt het
radioactief materiaal
(rockwool)  vandaag nog
steeds bij firma “X” !
Het factuur zullen ze
wel gestuurd hebben
vermoeden we, maar
het probleem is nog niet
opgelost, gaf de
schroothandelaar als
commentaar.
In 1982 kwam er een
einde aan die inkomsten
van Controlatom want
één persoon zette zich
in om de zgn
r a d i o a c t i e v e
bliksemafleiders te
laten verbieden.

CONTROLATOM respecteerde zelf de regels niet.
We kennen allemaal het verhaaltje van het land der blinden ......,
hier is dat gezegde niet misplaatst, CONTROLATOM profileert zich
als het organisme bij uitstek, toch zijn er nog 2 andere organismen
(dat is veel te weinig), zijnde  AVN  en Techni Test.
Eén schrijnend voorbeeld.
Wie denkt dat het F.A.N.C. zelf instructies aan de vergunde
bedrijven geeft, denkt verkeerd,  2 mensen van het F.A.N.C. waren
wel aanwezig in de zaal wanneer door Ellen De Geest van
Controlatom de uitleg werd gedaan aan 2  erkende bedrijven,
Mw De Geest stelde zich toen (zgn Radioactieve bliksemafleiders),
net als Jef Van Cauteren, op als dé grote specialiste, maar ....

IVBO te Brugge.
De heer DOOMS (Adjunct Directeur afvalverbranding IVBO) mag
het ook even komen uitleggen, een staaltje van wat er allemaal
buiten het weten van het F.A.N.C. gebeurd blijkt uit volgend
verhaaltje dat meneer DOOMS op een ernstige manier uitlegt.
Bij het demonteren van een oude verwerkingsinstallatie wordt er
radioactieve besmetting vastgesteld   (wat, hoe, welke
besmetting, wie dat ontdekte, etc werd niet vermeld). Dat het

F.A.N.C. daarvan iets heeft vernomen lijkt ons onwaarschijnlijk
maar uit het betoog van meneer DOOMS mogen we afleiden dat
IVBO zeer goede maatjes is met het F.A.N.C. vermits er bij herhaling
op een zeer positieve manier over het F.A.N.C. wordt gesproken.
Meneer Dooms was duidelijk opgezet bij de sprekers te behoren.
Het is waarschijnlijk hoogtijd dat de handel en wandel, qua het
verhandelen van radioactief materiaal bij I V B O, eens nader wordt
bekeken want het lijkt daar te stinken.
De slimme vakbond.
Dat de gelegaliseerde maffia en tevens terroristische mini
organisaties van de politici (de vakbonden) , samen met Di Rupo
van de Waalse PS, België regeren is een publiek geheim, de heer
DOOMS levert hier het bewijs dat de vakbonden niet meer dan een
bende politiek gemanipuleerde kiekens zonder kop zijn.
Omdat bij de ontmanteling van een oude verwerkingsinstallatie
van I V B O bleek dat deze radioactief besmet was geraakt, had de
vakbond voorgesteld om door I V B O dan maar meteen een
“Meetportiek” aan te schaffen, meneer DOOMS steunde dat
lumineuze idee.
Meetportiek onbruikbaar.
Omdat er noch wettelijke regelingen,  noch  instructies om zo’n
meetportiek te gebruiken, bestonden kon het meetportiek niet in

COBEREC :
De publicatie is
voorbarig omdat er
nog te veel knel-
punten zijn.
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dienst worden genomen !  Hoe lang dat geleden is, hoeveel dat
heeft gekost en of dat meetportiek ondertussen niet hopeloos
verouderd, dus niet meer bruikbaar
is, hebben we nog niet kunnen
achterhalen. Hier nog eens een
staaltje van de oerdomme
mentaliteit van de vakbonden maar
het zegt ook genoeg over de heer
Dooms zelf en wie betaalt de
factuur?
Wallonië de rode draad.
Kwatongen beweren in koor dat de
top van het F.A.N.C. zeer goede
banden heeft met de Waalse PS, één
bewijs daarvan is vast en zeker het
Radon dossier.
Radon in de Provincie
Luxemburg.
Het probleem met Radon (een
radioactief gas afkomstig van
Radium) een natuurlijk gas, komt
veel voor in Amerika, in België alleen
(en dan nog in beperkte mate) in de
Provincie Luxemburg.
Aan dat probleem, wat in feite een
bouwtechnisch probleem is, dus door
Architecten kan worden opgelost bij
het bouwen of verbouwen van
woningen, heeft het Agentschap al
heel veel aandacht geschonken.
Professor A.Poffijn.
Om het probleem aan te pakken
heeft het F.A.N.C. de Gentse Prof
André Poffijn ingehuurd en de Prof
voelt zich in de Waalse regionen goed
in zijn vel, de “Orval” is er lekker,
het is een mooie streek en de
restaurants vallen ook niet tegen.
Is “Nationaal” voor het F.A.N.C. Wallonië ?
Dat het Agentschap te Saint Hubert al een  2e “Nationaal Forum”
organiseerde en dat dat forum alleen door het Luxemburgse
departement van gezondheidszorg en het F.A.N.C. werd
georganiseerd, komt ons zeer vreemd over, is “Nationaal” voor
het F.A.N.C. dan Wallonië ?
Hoeveel het F.A.N.C. van haar beschikbare budget al aan dat
probleem in Wallonië spendeerde is niet gekend.  Kan een politicus
daarover Minister Dewael ook eens aan de tand voelen ?
De  meetportieken en de Ionische rook detectoren:

             Wallonië geeft de toon aan.
Het is te hopen dat de aanwezigen van de infonamiddag begrepen
hebben dat het de Walen zijn die (volgens Mr Schrauben) druk
zetten op de publicatie van de regels voor de meetportieken,
Wallonië wikt, weegt en het F.A.N.C. beschikt.
Voor wie de heer Schrauben nog niet kent kunnen we uit andere
dossiers, met een relatieve zekerheid zeggen: Zijn wil is wet, hij

Het F.A.N.C. heeft aan het Waalse Radonprobleem al heel veel aandacht
geschonken. We geven het toe; in Saint Hubert is de “Orval” best lekker.

zegt systematisch : “Het is ons beleid en daarvan zullen
wij u niet inlichten of informatie geven”. We kunnen ons
trouwens evenmin van de indruk ontdoen dat
M.Schrauben binnenkort de opvolger van J.P.Samain zal
worden en dat belooft voor de schrootsector.
De ionische rookmelders.
Wat in deze infonamiddag opviel is, dat er met geen
woord is gerept over de radioactieve rookmelders, dit
met één uitzondering, op slide 2 van COBEREC zien we
“brand” detectoren met Am-241, maar er zijn ook
branddetectoren met Ra- 226 bronnen, weet COBEREC
dat niet, wordt het niet hoogtijd dat het F.A.N.C.
daaromtrent informeert ? Wat doet het F.A.N.C. ?
Op Europees niveau is men al heel lang met die materie
bezig, in Luxemburg zijn ze al lang verboden, in
Nederland voeren ze een uitdoofbeleid, maar in België

wordt een regeling verhinderd ...... jawel, door het Waals Gewest
Hier steken de Walen stokken in de wielen en bij de meetportieken

“pushen” ze ? Begrijpt u ?
Ludo JADOUL, een F.A.N.C. inspecteur
is met de problematiek van de ionische
rookmelders bezig, het Vlaams en
Brussels gewest zou al akkoord zijn met
een aantal modaliteiten voor
verwerking via het KGA circuit, maar
het Waals gewest ligt dwars, waarom
weten we <nog> niet, het is dus Wallonië
die bij het F.A.N.C. de toon aangeeft.
Tijdens de infomiddag is duidelijk
gemaakt dat in de radioactiviteit de
“Rode” zone de “alarm” zone is,  dat is
ook op het politiek vlak van toepassing
want de top van het F.A.N.C. is ook
“Rood”..........dus ook alarm ?
De “Openheid” met F.A.N.C.
voorwaarden.
Een bedrijf met een vergunning van
Klasse II mocht aanwezig zijn, maar er
werden door het F.A.N.C. voorwaarden
opgelegd !  De pers mocht er niet bij en
er mochten geen foto’s genomen
worden,  van openheid van het F.A.N.C.
gesproken.

Besluiten.
Uit de infonamiddag is duidelijk naar
voren gekomen dat er in België op grote
schaal en op een illegale manier door
de afvalverwerkingsector radioactief
materiaal wordt behandeld,
gemanipuleerd, verpakt, tijdelijk
opgeslagen, wellicht verbrand en
verwerkt en dat het F.A.N.C. daarvan
op de hoogte is zelfs toelaat en niet

ingrijpt !
INDAVER heeft nood aan bijkomende containers voor radioactief
materiaal, hoeveel hebben zij er nu al, hoeveel en welk radioactief
materiaal zit daar in ?  Waarom beschikt INDAVER niet over de
wettelijk vereiste vergunning, hoe zit het met de toepassing van
het A.R.A.B., wat doet GDA milieu en vooral : Wat doet het F.A.N.C.
zélf ?
Het feit dat  bedrijven die massaal en illegaal radioactief materiaal
verwerken  <zonder vergunning, dus niet opgeleid zijn> mogen en
kunnen deelnemen aan een “Panel” dat door het Agentschap is
samengesteld doet alleen maar concluderen dat de overheid, in
casu het Federaal Agentschap voor Nucleaire Controle, de voorkeur
geeft aan bedrijven die illegaal werken.
De auteur van dit artikel volgt de handel en wandel van
sommige dossiers die de D.B.I.S. en het F.A.N.C. aanbelangen
al 24 jaar en bezit daarvan voldoende bewijzen

Redactie Morsum Magnificat

Terwijl haar collega werkt, kijkt Ellen De Geest toe.
Het was hier niet de taak van CONTROLATOM, maar
wel van één van de 4 daartoe vergunde bedrijven voor
de verwijdering van de zgn radioactieve bliksemaflei-
ders.
Het F.A.N.C. werkt hier de concurrentievervalsing in
de hand, de gedupeerde betaalt 210 Eur/uur per per-
soon voor de prestaties van Controlatom ..wablief ???

Zgn radioactieve bliksemafleider te Kortenberg in  de
schroot (24 feb 04) , de eigenaar wist op voorhand
wat er zou gebeuren.
De milieudienst van Kortenberg was op de hoogte dat
daar een radiaoctief tuig aanwezig was maar deed
niets.
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